



For immediate release:

2 July 2018

NagaWorld's Irresistible Offers

Phnom Penh, Cambodia, 2 July 2018 – NagaWorld's Colours of Summer campaign shines on through July, welcoming guests to experience a kaleidoscope of irresistible culinary and entertainment offerings under one roof!

Enjoy the longest buffet spread in the city at the international buffet restaurant 2Pangea (Level 2, Naga2), offering fantastic savings with a sensational 2-for-1 deal – one price for two diners! Opt for \$28 buffet lunch from 12 noon to 2:30pm or \$33 buffet dinner from 5:30pm to 7:30pm, good for two persons with the option to upgrade with an additional lobster dish cooked to your preference.

For lovers of Chinese food, all-you-can-eat dim sum is available for \$16.80 per person at the award-winning restaurant Fortune Palace (Level 1, NagaWorld) and \$18.80 per person at Hall of Golden Chimes (Level 5, Naga2), showcasing Hong Kong chef specialities from 11am to 2:30pm on Saturdays, Sundays and public holidays. Bring along your whole family and enjoy great discounts for kids aged between 5 and 12 years old, while under 5-year-olds eat for free!

Get ready to be wowed with the latest edition of NABA Entertainment Spectacular – Viva La Colours at NABA Theatre (Level 2, Naga2), 7:30pm on Wednesdays to Sundays, starting 7 July. A colourful and highly immersive production show features an exhilarating medley of local and international dancers, singers, acrobats, magicians, musicians and street performers. Everyone is invited to experience the magic of live entertainment in Cambodia's first 3D video mapping theatre! 1,000 free seats per show are available on a first-come-first-served basis.

Soccer fans can catch the enthralling action of the 2018 World Cup live on multiple big screens across NagaWorld along with drinks and snacks promotions throughout July! Experience the World Cup Final Party on 15 July at Darlin' Darlin' Music Lounge (Ground Level, NagaWorld) and watch the highly anticipated final match live along with music performances, fun games and giveaways. Don't miss the Dazzling Happy Hours from 5:30pm to 8:30pm on Mondays, Wednesdays and Fridays at Golden Horizon (Ground Level, Naga2) with selected cocktails and drinks for just \$2 each!

###



About NagaWorld

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, 27 food and beverage outlets and clubs, two all-suite luxurious spas, the state-of-the-art, 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty-Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

For media enquiries or photos, please contact:

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់
២ កក្កដា ២០១៨

ណាហ្គាវើលដ៍ ផ្តល់ជូនការបញ្ចុះតម្លៃមិនឆ្លាប់មាន

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី២ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១៨ ៖ ណាហ្គាវើលដ៍ ផ្តល់ជូនការបញ្ចុះតម្លៃសន្លឹកសន្ធាប់ពេញមួយខែកក្កដាដែលអនុញ្ញាតឲ្យអតិថិជនមកពីគ្រប់ទិសទីអាចទទួលយកនូវបទពិសោធន៍ដ៏អស្ចារ្យ!

រីករាយពិសាប៊ូហ្វេកំពូសរសជាតិនៅភោជនីយដ្ឋានប៊ូហ្វេអន្តរជាតិ 2Pangea (ជាន់ទី ២ ណាហ្គាទី ២) ដែលមានប្រវែងវែងជាងគេក្នុងរាជធានីភ្នំពេញ ២ នាក់គិតថ្លៃ ១ នាក់ប៉ុណ្ណោះ! ២៨ដុល្លារសម្រាប់ប៊ូហ្វេថ្ងៃត្រង់ពីម៉ោង ១២ ដល់ម៉ោង ២:៣០ ឬ ៣៣ដុល្លារសម្រាប់ប៊ូហ្វេពេលល្ងាចពីម៉ោង ៥:៣០ ដល់ ៧:៣០ ហើយអតិថិជនអាចកម្ទេងបង្កប់បន្ថែមក៏បាន ។

សម្រាប់អ្នកដែលចូលចិត្តម្ហូបចិន អ្នកអាចពិសាឌីមសាំពិសេសដែលមានតម្លៃ ១៦,៨០ ដុល្លារសម្រាប់ម្នាក់នៅភោជនីយដ្ឋានចិនឈ្នះពានរង្វាន់លំដាប់ពិភពលោក Fortune Palace (ជាន់ទី ១ ណាហ្គាវើលដ៍) ឬ ១៨,៨០ ដុល្លារសម្រាប់ម្នាក់នៅភោជនីយដ្ឋានប្រណីតចិន Hall of Golden Chimes (ជាន់ទី ៥ ណាហ្គាទី ២) ដែលមើលការខុសត្រូវ និងច្នៃម្ហូបដោយមេចុងភៅមកពីទីក្រុងហុងកុង និងបើកបម្រើពីម៉ោង ១១:៣០ ព្រឹករហូតដល់ម៉ោង ២:៣០ រសៀលនៅរៀងរាល់ថ្ងៃសៅរ៍ អាទិត្យ និងថ្ងៃបុណ្យជាតិ ។ សូមនាំក្រុមគ្រួសាររបស់អ្នកមកពិសានៅទីនេះ និងទទួលបានការបញ្ចុះតម្លៃដ៏ច្រើនសម្រាប់កុមារអាយុចន្លោះ ៥ ដល់ ១២ ឆ្នាំ ខណៈកុមារអាយុក្រោម ៥ ឆ្នាំញ៉ាំឥតគិតថ្លៃ!

មិនតែប៉ុណ្ណោះ ពួកយើងម្តងម្កងក៏អាចមកទស្សនាការសម្តែងថ្មីពិសេសដ៏អស្ចារ្យរបស់យើងផងដែរ គឺទស្សនាព្រឹត្តិការណ៍សិល្បៈចម្រុះពណ៌នៅសាលមហោស្រព NABA (ជាន់ទី ២ ណាហ្គាទី ២) នៅម៉ោង ៧:៣០ យប់ពីរៀងរាល់ថ្ងៃពុធដល់អាទិត្យដែលនឹងចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃទី ៧ ខែកក្កដានេះតទៅ ។ ព្រឹត្តិការណ៍សិល្បៈចម្រុះពណ៌ដ៏អស្ចារ្យនេះ មានការចូលរួមសម្តែងដោយសិល្បករសិល្បការិនីចម្រុះជាតិសាសន៍ដែលមានការសម្តែងចម្រៀង រាំ និងសៀករហ័សកម្ពុលំដាប់ពិភពលោកផងដែរ។ ចូលរួមទស្សនាដោយឥតគិតថ្លៃនៅ NABA ដែលជាសាលមហោស្រពបច្ចេកវិទ្យាវីដេអូ 3D mapping ដំបូងគេបង្អស់នៅកម្ពុជា! ផ្តល់ជូន ១.០០០ កៅអី មកមុន បានមុន ។



សម្រាប់ប្រិយមិត្តដែលមានបំណងចង់ទស្សនាការផ្សាយបន្តផ្ទាល់នៃបាល់ទាត់ពិភពលោកឆ្នាំ ២០១៨ លោកអ្នកអាចទស្សនាបាននៅគ្រប់អេក្រង់ធំៗនៅណាហ្គាវើលដ៍ ខណៈរីករាយជាមួយ ការបញ្ចុះតម្លៃអាហារ និងភេសជ្ជៈពេញមួយខែកក្កដា! ពិសេស សូមអញ្ជើញមកទស្សនាការ ប្រកួតបាល់ទាត់ពិភពលោកវគ្គផ្តាច់ព្រ័ត្រនៅថ្ងៃទី ១៥ ខែកក្កដានៅក្លឹបដាលីនដាលីន (ជាន់ ផ្ទាល់ដី ណាហ្គាវើលដ៍) និងទស្សនាវគ្គផ្តាច់ព្រ័ត្រ និងកម្សាន្តជាមួយការប្រគំតន្ត្រីដែលមានហ្គេម សប្បាយៗ និងការចាប់រង្វាន់ជាច្រើន ។ ណាហ្គាវើលដ៍ ក៏មានផ្តល់ជូននូវភាពរីករាយផងដែរ បន្ទាប់ពីម៉ោងការងារចាប់ពីម៉ោង ៥:៣០ ល្ងាចរហូតដល់ម៉ោង ៨:៣០ យប់នៅរៀងរាល់ថ្ងៃចន្ទ ពុធ និងសុក្រនៅបារនីយដ្ឋាន Golden Horizon (ជាន់ផ្ទាល់ដី ណាហ្គាវើលដ៍ ២) ដែលមានស្រាភ្លឺឡូក និងភេសជ្ជៈតម្លៃ ២៥ ប៉ុណ្ណោះសម្រាប់ម្នាក់!

###

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្វីត និងដីលុច្យជាង ១.៦៥៨ បន្ទប់ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២៧ កន្លែង មណ្ឌលស្បៀប្រណីតពីរ សាល មហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាវើលដ៍ ២ ហាងលក់ទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិ ការដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុ ជាដែលមានលក់ទំនិញម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលប្រជុំដែលបំពាក់ ដោយបរិក្ខារទំនើបៗ ។

សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>ភក្ខា ភោគ សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



即日发布
2018年7月2日

诱人大优惠尽在金界娱乐城

金边 2 日讯，金界缤纷夏日优惠再度来袭，让整个七月闪耀欢乐光芒！即日就来金界体验万花筒般的诱人大优惠，尽享精致盛宴及动人演出！

全城最长的国际自助餐之选，就在金界二期 2 楼的金大庭餐厅，现在提供 2 人 1 价的自助餐优惠促销！两人只需 28 美元或 33 美元，就可尽情地享用自助午餐（中午 12 时至下午 2 时 30 分）或自助晚餐（傍晚 5 时 30 分至晚上 7 时 30 分）。此外，想要品尝龙虾自选烹调的朋友，只需加额升级就能大饱口福。

钟爱港式美点？那就别错过我们的御品轩（金界酒店 1 楼）及金銮殿中餐厅（金界二期 5 楼），为您带来的精致点心任点任吃之选！分别每位只需 16.80 美元及 18.80 美元，就能尝到香港点心师傅为您鲜制的款款美点，每逢周六、周日及公共假期，从上午 11 时至下午 2 时 30 分，为您一家诚意奉上。而 5 至 12 岁孩童可以特价享用，5 岁以下孩童更能免费享用。

尽享美食之余，别忘了前往金界二期 2 楼的 NABA 歌剧院，观赏目眩神迷的特别演出——炫彩夏日歌舞剧！从 7 月 7 日起，每逢周三至周日，晚上 7 时 30 分隆重登场。这场演出汇集了本地与国际舞者、歌手、杂技表演者、魔术师、音乐演奏者及街艺表演者，可谓阵容鼎盛。快来体验这柬埔寨首家 3D 影像映射歌剧院的视觉艺术震撼，每日演出限定 1,000 观众席位，先到先坐。

世界杯热潮席卷全球，这个 7 月，球迷们可在金界的多个超大屏幕，观赏紧张刺激的现场赛事，并享美酒小吃的特别优惠。而金界达令达令音乐酒廊，在 7 月 15 日将举办一场世界杯总决赛派对，一同感受这赛事的最高潮时刻，现场还备有音乐表演、好玩游戏及礼品。

此外，每逢周一、周三及周五，金界二期地面层的金碧地酒廊，备有灿烂欢乐时光，时间从傍晚 5 时 30 分至晚上 8 时 30 分，特选鸡尾酒及饮品每杯只需 2 美元，让您欢愉度过美好的周日夜晚。

###



关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店套房及豪华客房、27 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士
资深市场传讯经理
电话：(+855) 10 737 684
电邮： melanieloong@nagaworld.com

李嘉宝女士
资深市场传讯主任
电话：(+855) 10 859 113
电邮： britneyli@nagaworld.com